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Protokół nr IV/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Nowej Dębie 

w dniu 27 czerwca 2024 r. 
 

IV Sesja Rady Miejskiej w Nowej Dębie odbyła się w sali Samorządowego Ośrodka 

Kultury w Nowej Dębie i trwała od godz. 1602 do godz. 1732. 

W sesji uczestniczyło 11 radnych, zgodnie z listą stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. 

Radni obecni; 

1. Barbara Jaskot 

2. Wojciech Kasica 

3. Beata Kosior 

4. Anita Nowotko-Chmielowiec 

5. Stanisław Rawski 

6. Dariusz Róg 

7. Joanna Serafin 

8. Stanisław Skimina 

9. Marian Tomczyk 

10. Damian Wolan 

11. Stanisława Żarkowska 

Radni nieobecni; 

1.   Tomasz Dziemianko 

2.   Hubert Kopeć 

3.   Łukasz Serafin 

4.   Tomasz Wolan 

Ponadto w sesji uczestniczyły osoby zaproszone, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 

nr 2 do protokołu. 

Ad. 1.  

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Kosior, która powitała radnych 

oraz osoby uczestniczące w sesji. Następnie stwierdziła wymaganą liczbę radnych - 11 do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Przewodnicząca poinformowała również, że zgodnie  

z obowiązującymi przepisami sesja jest nagrywana za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk  

i obraz, a jej przebieg transmitowany jest na żywo w internecie.  

Ad. 2.  

Przewodnicząca obrad przedstawiła proponowany porządek sesji. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miejskiej. 

4. Przedstawienie raportu o stanie Miasta i Gminy Nowa Dęba za 2023 rok (w załączeniu). 

5. Debata nad raportem: 

 a) głosy radnych, 

 b) głosy mieszkańców. 
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6. Głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Nowa Dęba  

    wotum zaufania. 

7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy  

    Nowa Dęba za 2023 rok (w załączeniu); 

 a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie o przedłożonym przez Burmistrza  

        Miasta i Gminy Nowa Dęba sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Nowa Dęba za  

        2023 rok (załącznik) 

 b) opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w sprawie wykonania budżetu Gminy Nowa Dęba  

        za 2023 rok (załącznik) 

 c) wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta  

        i Gminy Nowa Dęba za 2023 rok (załącznik) 

 d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie o przedłożonym wniosku Komisji  

        Rewizyjnej (załącznik) 

 e) dyskusja. 

8. Podjęcie uchwał: 

 a) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Nowa Dęba wraz ze  

        sprawozdaniem  z wykonania budżetu za 2023 rok, 

 b) w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Nowa Dęba za rok 2023, 

 c) w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2024 rok, 

 d) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nowa Dęba, 

 e) w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego  

        poza rok budżetowy 2024 (poprawa dostępności), 

 f) w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego  

        poza rok budżetowy 2024 (samochód OSP), 

 g) w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego  

        poza rok budżetowy 2024 (termomodernizacja budynku), 

 h) w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Św. Stanisława  

        Biskupa i Męczennika w Chmielowie na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty  

        budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków,  

 i) w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko –  Katolickiej p.w. Najświętszego  

       Serca Pana Jezusa w Tarnowskiej Woli na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty  

       budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków,  

 j) w sprawie uchwalenia V zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  

        przestrzennego Gminy Nowa Dęba, 

 k) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 

 l) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

 m) w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju  

        Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie  

        Mieszkaniowej, 

 n) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, 

9. Zapytania i wnioski mieszkańców. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 

13. Zamknięcie obrad. 
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Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem, czy są uwagi lub wnioski do przedstawionego 

porządku obrad. Elżbieta Gil Sekretarz Gminy w imieniu Burmistrza MiG wniosła o zdjęcie  

z porządku obrad dwóch uchwał pkt 8 litera „h” uchwała w sprawie przyznania dotacji celowej 

Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Św. Stanisława Biskupa i Męczennika w Chmielowie na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków oraz litera „i” uchwała w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii 

Rzymsko – Katolickiej p.w. Najświętszego Serca Pana Jezusa w Tarnowskiej Woli na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków. W uzasadnieniu do wniosku poinformowała, że uchwały dotyczą złożonych 

wniosków przez parafie na konkurs dotacyjny ogłoszony przez burmistrza, jednak złożone wnioski 

różnią się zakresem rzeczowym od otrzymanej promesy. W związku z tym parafie wystąpiły  

o wycofanie wniosków, unieważnienia konkursu dotacyjnego i ogłoszenie nowego naboru. Innych 

wniosków nie było. Przewodnicząca poddała złożony wniosek pod głosowanie. 

Głosowano zdjęcie z porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie 

przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Św. Stanisława Biskupa  

i Męczennika w Chmielowie na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (11) Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław 

Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, 

Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin, Tomasz Wolan  

Głosowano zdjęcie z porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie 

przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko – Katolickiej p.w. Najświętszego Serca Pana 

Jezusa w Tarnowskiej Woli na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (11) Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław 

Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, 

Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin, Tomasz Wolan 

Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianie. 

Głosowano w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne 

ZA (11) Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław 

Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, 

Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin, Tomasz Wolan 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Beata Kosior zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy są uwagi do protokołu  

z III sesji Rady Miejskiej w dniu 28 maja 2024 r. Uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z III sesji Rady Miejskiej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (11) Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław 

Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, 

Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin, Tomasz Wolan 

Ad.4. Przedstawienie raportu o stanie Miasta i Gminy Nowa Dęba za 2023 rok. 

Przewodnicząca obrad udzieliła głosu Wiesławowi Ordonowi Burmistrzowi Miasta i Gminy Nowa 

Dęba. Burmistrz w krótkim wystąpieniu, poinformował, że Raport o stanie Gminy Nowa Dęba  

to dokument sporządzany corocznie zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym. Raport 

za 2023 rok opracowany został na podstawie dokumentów będących w posiadaniu Urzędu Miasta 

i Gminy Nowa Dęba, jednostek organizacyjnych oraz dokumentów i rejestrów państwowych. 

Raport stanowi podsumowanie działalności burmistrza za rok poprzedni, w szczególności 

obejmuje realizację polityk, programów i strategii, uchwały rady i budżetu obywatelskiego.  

Zawiera on informacje dotyczące sytuacji demograficznej z których wynika, że podejmowane 

starania lokalnego samorządu zmierzające do zwiększenia oferty na tereny mieszkaniowe  

i powstanie budownictwa wielorodzinnego i jednorodzinnego nie przyniosły efektów  

w postaci zahamowania zmniejszania się liczby stałych mieszkańców gminy. Wyjaśnił, iż  

w 2023 roku plany budżetowe były wielokrotnie dostosowywane do zmieniających się warunków, 

zakładany budżet po stronie dochodowej zwiększył się, co było pokłosiem pozyskania 

dodatkowych środków zarówno na zadania zlecone jak i zadania własne oraz inwestycyjne. 

Nadmienił, że zwiększyły się udziały gminy w podatku PIT i CIT. Dodał, że patrząc na przekrój 

całego roku, należy stwierdzić, że realizacja budżetu przebiegła prawidłowo, pewną rolę 

stabilizującą odegrały otrzymane środki z budżetu państwa. Rosną koszty wydatków bieżących 

wynikające zarówno ze wzrostu płac pracowników jednostek gminnych jak i też z kosztów 

funkcjonowania jednostek organizacyjnych m.in. wzrost opłaty za media. Również wzrastają 

koszty obsługi zadłużenia gminy i to znacząco wynika z zaciągniętych kredytów i pożyczek na 

realizację zadań inwestycyjnych. Na zakończenie wypowiedzi dodał, że rok miniony i obecny 

zaczynają rysować perspektywy rozwoju demograficznego i gospodarczego naszej gminy. Szansą 

na wzrost demograficzny będzie rozwój struktur wojskowych, który może spowodować 
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zwiększanie się liczby mieszkańców. Również obecnie procedowanych jest kilka inwestycji 

drogowych ważnych dla gminy na najbliższe lata. Podziękował radnym minionej kadencji za 

współpracę w realizacji zadań w roku 2023, jednocześnie pracownikom urzędu oraz kierownikom 

jednostek organizacyjnych. Po krótkiej wypowiedzi, powiedział, że jest gotowy do odpowiedzi na 

pytania dotyczące raportu. 

Ad.5. Debata nad raportem: 

a) głosy radnych: 

w debacie głos zabrał Radny Stanisław Skimina, który zwrócił się z pytaniem do burmistrza na ile 

inwestycje, które nas czekają są zagrożone, a jaka jest szansa ewentualnie na pozyskanie nowych 

środków, by inwestycje, które planujemy zostały zrealizowane. Burmistrz Wiesław Ordon 

odpowiedział, że w kwestii planowanych zadań na całą kadencję trudno jest odpowiedzieć czy są 

szanse na pozyskanie środków na wszystkie planowane zadania. Dodał, że gmina będzie się starała 

o pozyskanie środków zewnętrznych m.in. z Funduszy Europejskich dla Podkarpacia czy  

z Krajowego Planu Odbudowy ale aby te wszystkie planowane zadania zrealizować to jednak 

trzeba będzie sięgać do środków kredytowych, pożyczkowych. Nadmienił, że gmina będzie 

składać wnioski, będzie się starała o pozyskanie środków aby ograniczyć wkład własny z budżetu 

gminy. 

b) głosy mieszkańców: 

W debacie nikt z mieszkańców nie zabrał głosu, nikt z mieszkańców nie zgłosił się do debaty nad 

raportem o stanie Miasta i Gminy Nowa Dęba. Dodała, że na stronie internetowej urzędu 

zamieszczona była informacja o możliwości wzięcia udziału  

w debacie wraz z formularzem zgłoszenia do debaty. 

Ad.6. Głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Nowa 

Dęba wotum zaufania. 

Przewodnicząca RM Beata Kosior poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Nowa Dęba wotum zaufania. 

UCHWAŁA NR IV/20/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE W SPRAWIE 

UDZIELENIA BURMISTRZOWI MIASTA I GMINY NOWA DĘBA WOTUM 

ZAUFANIA 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (11) Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław 

Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, 

Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin, Tomasz Wolan 

Po głosowaniu głos zabrał Burmistrz Wiesław Ordon, który podziękował radnym za udzielone mu 

wotum zaufania. 

Ad.7. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Nowa Dęba za 2023 rok (w załączeniu). 

a) Magdalena Skura Skarbnik Gminy przedstawiła Uchwałę nr 11/50/2024 z dnia 16 maja 2024 

roku Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie zawierającą opinię  

o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Nowa Dęba sprawozdaniu  
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z wykonania budżetu Gminy Nowa Dęba za 2023 rok. Poinformowała, że Skład Orzekający RIO 

pozytywnie zaopiniował przedłożone przez Burmistrza MiG Nowa Dęba sprawozdanie  

z wykonania budżetu Gminy Nowa Dęba za 2023 rok z uwagami zawartymi w uzasadnieniu. 

Następnie Skarbnik Gminy poinformowała, że budżet Miasta i Gminy Nowa Dęba na rok 2023 

uchwalony został uchwałą Rady Miejskiej dnia 9 stycznia 2023 roku i zakładał uzyskanie 

dochodów w kwocie 92 435 483,87 zł, realizację wydatków na poziomie 104 888 605,34 zł, 

pozyskanie przychodów w kwocie 14 331 820,71 zł oraz realizację rozchodów na poziomie 

1 878 699,24 zł. Miał być budżetem z deficytem w kwocie 12 453 121,47 zł. W wyniku 

wprowadzonych zmian w 2023 roku plan dochodów wzrósł o 18  837 812,35 zł do kwoty 

111 273 296,22 zł i został zrealizowany w 95,23%, plan wydatków wzrósł o 22 013 223,60 zł do 

kwoty 126 901 828,94 zł i został zrealizowany w 90,85%, plan przychodów wzrósł  

o 3 175 411,25 zł do kwoty 17 507 231,96 zł, plan rozchodów nie uległ zmianie. Na dzień 31 

grudnia 2023 roku budżet Miasta i Gminy Nowa Dęba zamknął się planowanym deficytem 

budżetowym w kwocie 15 628 532,72 zł. Dotacje i środki na inwestycje w minionym roku zostały 

zaplanowane na poziomie 17 436 160,38 zł zrealizowane w 98,93% realizacji planu. Przychody w 

2023 roku zrealizowano w łącznej kwocie 14 296 541,54 zł, co stanowi 81,66% planu. Rozchody 

w 2023 roku zrealizowano w 100% planu. Na dzień 31 grudnia 2023 roku pozostają do spłaty 

kredyty i pożyczki zaciągnięte przez gminę w latach poprzednich na kwotę  27 171 261,88 zł. 

b) Barbara Jaskot przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła opinię Komisji w sprawie 

wykonania budżetu Gminy Nowa Dęba za 2023 rok. Komisja rewizyjna na posiedzeniu w dniu  

7 czerwca 2024 r. po rozpatrzeniu sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu wraz z opinią regionalnej izby obrachunkowej o tym sprawozdaniu, stwierdziła,  

że Burmistrz Miasta i Gminy realizując zadania związane z wykonaniem budżetu, kierował się 

zasadą celowości, legalności, rzetelności i oszczędności w gospodarowaniu środkami publicznymi. 

Przedstawione dokumenty i dokonane na ich podstawie ustalenia pozwoliły Komisji Rewizyjnej 

pozytywnie ocenić działania Burmistrza Gminy Nowa Dęba w zakresie dochodów i wydatków 

budżetowych w 2023 roku. Komisja nie stwierdziła również nieprawidłowości w gospodarowaniu 

mieniem gminnym.  

c) Barbara Jaskot przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisja Rewizyjna po 

rozpatrzeniu sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Nowa Dęba za 2023 rok wraz  

z pozytywną opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie o tym sprawozdaniu oraz po 

analizie sprawozdań finansowych gminy za 2023 r. pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu 

gminy Nowa Dęba za rok 2023 i występuje z wnioskiem do Rady Miejskiej w Nowej Dębie  

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Nowa Dęba za 2023 r.   

d) Barbara Jaskot przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła Uchwałę nr 11/42/2024  

z 13 czerwca 2024 roku Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie 

zawierającą opinię o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowej Dębie 

o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Nowa Dęba z tytułu wykonania budżetu 

za 2023 rok. Poinformowała, że Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej pozytywnie 

zaopiniował przedłożony przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Nowej Dębie wniosek  

o udzielenie Burmistrzowi Miasta i Gminy Nowa Dęba absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

za 2023 rok. 

e) Dyskusja. 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
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Ad.8. Podjęcie uchwał: 

a) Przewodnicząca RM Beata Kosior poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminy Nowa Dęba wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

2023 rok. Pytań i uwag nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR IV/21/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE ZATWIERDZENIA SPRAWOZDANIA FINANSOWEGO GMINY NOWA 

DĘBA WRAZ ZE SPRAWOZDANIEM Z WYKONANIA BUDŻETU ZA 2023 ROK 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (11) Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław 

Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, 

Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin, Tomasz Wolan 

b) Przewodnicząca RM Beata Kosior poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Nowa Dęba za rok 2023. Pytań i uwag nie było.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR IV/22/2024 W SPRAWIE UDZIELENIA ABSOLUTORIUM 

BURMISTRZOWI MIASTA I GMINY NOWA DĘBA ZA ROK 2023 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (11)Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław 

Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, 

Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin, Tomasz Wolan 

Przewodnicząca RM Beata Kosior zarządziła przerwę w obradach. Przerwa trwała od godz. 16.43 

do godz. 16.48. 

c) Magdalena Skura Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2024 rok a następnie w imieniu 

Burmistrza MiG wniosła o autopoprawkę do projektu tej uchwały, która polega na wprowadzeniu 

§ 4 do uchwały.  Wyjaśniła, że § 4 dotyczy § 4 Uchwały Nr III/7/2024 Rady Miejskiej w Nowej 

Dębie z dnia 28 maja 2024 r. w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba i otrzymuje 

brzmienie: „1. W myśl art. 93 ust.4 ustawy z dnia 26 października 1992 roku o wychowaniu  

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi (Dz.U. z 2023 roku poz. 2151), gmina przeznacza 

środki, o których mowa w ust. 3 pkt 1 tj. z tytułu przysługującej gminie części opłaty za zezwolenie 

na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie hurtowym - na działania mające na celu realizację 

lokalnej międzysektorowej polityki przeciwdziałania negatywnym skutkom spożywania alkoholu. 

2. Określa się zmianę dochodów i wydatków objętych szczególną zasadą wykonywania budżetu 

miasta i gminy Nowa Dęba na 2024 rok, wynikającą z art. 92 i 181 ustawy o wychowaniu  

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Ustala się dochody budżetu gminy w kwocie - 
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505 194,40 zł, w tym: a) 756/75618/0270 - kwota 68 194,40 zł; b) 756/75618/0480 - kwota 437 

000,00 zł oraz wydatki budżetu gminy w kwocie - 508 324,99 zł”. Następnie Przewodnicząca RM 

zwróciła się do Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji radny Dariusz Róg 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Przystąpiono do głosowania 

autopoprawki. 

Głosowano autopoprawkę  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (11) Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław 

Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, 

Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin, Tomasz Wolan 

Więcej wniosków nie było. Następnie odbyło się głosowanie projektu uchwały wraz z przyjętym 

wnioskiem. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR IV/23/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE MIASTA I GMINY NOWA DĘBA NA 2024 ROK 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (11) Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław 

Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, 

Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin, Tomasz Wolan 

d) Magdalena Skura Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nowa Dęba. Rada przyjęła 

objaśnienia przyjętych wartości do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Nowa Dęba. 

Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący 

komisji radny Dariusz Róg poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR IV/24/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE ZMIAN W WIELOLETNIEJ PROGNOZIE FINANSOWEJ GMINY NOWA 

DĘBA 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (11) Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław 

Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, 

Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin, Tomasz Wolan 

e) Magdalena Skura Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego poza 

rok budżetowy 2024 (poprawa dostępności). Poinformowała, że Gmina Nowa Dęba uzyskała 

dofinansowanie w ramach programu "Poprawa dostępności dla osób niepełnosprawnych  

w budynkach użyteczności publicznej Gminy Nowa Dęba". W ramach zadania zostanie wykonana 

winda do budynku UMIG, modernizacja pomieszczeń sanitariatów z dostosowaniem do potrzeb 

osób niepełnosprawnych na kondygnacjach I, II, III piętra UMIG, modernizacja pomieszczeń 

sanitariatów w budynku przychodni zdrowia w Nowej Dębie, podjazd dla osób  

z niepełnosprawnościami do budynku SP Nr 2 w Nowej Dębie. Ze względu na złożoność prac, 

realizacja projektu ma zakończyć się w 2025 roku. Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do 

Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji radny Dariusz Róg poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem 

uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR IV/25/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE UPOWAŻNIENIA DO ZACIĄGNIĘCIA ZOBOWIĄZANIA NA 

REALIZACJĘ ZADANIAWYKRACZAJĄCEGO POZA ROK BUDŻETOWY 2024  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (11) Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław 

Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, 

Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin, Tomasz Wolan 

f) Magdalena Skura Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego poza 

rok budżetowy 2024 (samochód OSP). Poinformowała, że Gmina Nowa Dęba uzyskała 

dofinansowanie w ramach programu regionalnego na zadanie majątkowe "Przeciwdziałanie 

zagrożeniom poprzez zakup średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla jednostki 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Chmielowie w Gminie Nowa Dęba". Ze względu na utrudnienia 

związane z realizacją zakupu, projekt ma zakończyć się w 2025 roku. Następnie Przewodnicząca 

RM zwróciła się do Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji radny Dariusz Róg 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Głos zabrał radny Wojciech 

Kasica, który zwrócił się z pytaniem do Burmistrza czy samochód straży pożarnej z Chmielowa 

zostanie przekazany straży pożarnej na Porębach Dębskich. W odpowiedzi burmistrz 

poinformował, iż zgodnie z ustaleniami z Zarządem Oddziału Miejsko-Gminnego Związku OSP 

RP Nowa Dęba samochód z OSP Chmielów trafi do OSP Poręby Dębskie.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR IV/26/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE UPOWAŻNIENIA DO ZACIĄGNIĘCIA ZOBOWIĄZANIA NA 

REALIZACJĘ ZADANIA WYKRACZAJĄCEGO POZA ROK BUDŻETOWY 2024  
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Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (11) Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław 

Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, 

Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin, Tomasz Wolan 

g) Magdalena Skura Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego poza 

rok budżetowy 2024 (termomodernizacja budynku). Poinformowała, że Gmina Nowa Dęba 

uzyskała dofinansowanie w ramach programu Polski Ład na zadanie pn. "Termomodernizacja  

i remont budynku użyteczności publicznej i rewitalizacja obszaru wiejskiego w sołectwie 

Alfredówka". W ramach zadania zostanie wykonana Budowa remizy OSP Alfredówka oraz plac 

zabaw w Budzie Stalowskiej. Ze względu na złożoność prac, realizacja projektu ma zakończyć się 

w 2025 roku. Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Budżetowej o opinię. 

Przewodniczący komisji radny Dariusz Róg poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR IV/27/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE UPOWAŻNIENIA DO ZACIĄGNIĘCIA ZOBOWIĄZANIA NA 

REALIZACJĘ ZADANIA WYKRACZAJĄCEGO POZA ROK BUDŻETOWY 2024  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (11) Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław 

Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, 

Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin, Tomasz Wolan 

j) Magdalena Stróż Kierownik Referatu GPN przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM 

w sprawie uchwalenia V zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Nowa Dęba. Poinformowała, że przedmiotowa uchwała wypełnia 

dyspozycję wynikającą z uchwały nr LV/452/2022 Rady Miejskiej w Nowej Dębie z dnia 31 maja 

2022 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia V zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Nowa Dęba. Dodała, iż projekt V zmiany Studium został 

poddany ocenie publicznej poprzez wyłożenie do publicznego wglądu oraz przeprowadzenie 

dyskusji publicznej, wyłożenie odbyło się w terminie od 1 marca 2024 do 29 marca 2024 r.,  

a dyskusja nad przyjętymi rozwiązaniami odbyła się w dniu 14 marca 2024 r. Do projektu nie 

zostały złożone żadne uwagi. Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Gospodarki 

Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący komisji 

radny Damian Wolan poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań 

w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było. 
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Głosowanie: UCHWAŁA NR IV/28/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE UCHWALENIA V ZMIANY STUDIUM UWARUNKOWAŃ  

I KIERUNKÓW ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO GMINY NOWA DĘBA 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (11) Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław 

Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, 

Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin, Tomasz Wolan 

k) Magdalena Stróż Kierownik Referatu GPN przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM 

w sprawie wyrażenia wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. Poinformowała,  

iż nieruchomości nr 2235/11, 2235/12, 2235/13 położone w obrębie Jadachy stanowią własność 

Gminy Nowa Dęba i są przeznaczone do zbycia w drodze przetargu pod budownictwo 

mieszkaniowe jednorodzinne. Zebranie Wiejskie Mieszkańców Sołectwa Jadachy uchwałą  

Nr 35/2023 z dnia 12 marca 2023 r. wyraziło zgodę na wydzielenie z działki nr 2235/7 trzech 

działek pod budownictwo mieszkaniowe. Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji 

Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący 

komisji radny Damian Wolan poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR IV/29/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA SPRZEDAŻ NIERUCHOMOŚCI 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (11) Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław 

Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, 

Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin, Tomasz Wolan 

i) Magdalena Stróż Kierownik Referatu GPN przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM 

w sprawie wyrażenia wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. Poinformowała, że działka nr 

495/2 położona w obrębie Poręby Dębskie, stanowi część drogi wewnętrznej, która służy 

właścicielom okolicznych nieruchomości jako dojazd do ich posesji. Działka ta jest własnością 

osoby fizycznej i ruch pojazdów oraz pieszych odbywa się w chwili obecnej przez tą działkę. 

Właściciele nieruchomości znajdujących się przy tej drodze zwrócili się do Burmistrza Miasta  

i Gminy Nowa Dęba z wnioskiem o uregulowanie sytuacji prawnej działki nr 495/2. Aby rozwiązać 

ten problem należy wykupić przedmiotową działkę na rzecz gminy. Następnie Przewodnicząca 

RM zwróciła się do Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska  
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i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący komisji radny Damian Wolan poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Głos zabrał radny Wojciech Kasica, który 

poinformował, że przy ul. Leśnej znajduje się działka gminna, która jest ogrodzona przez Pana 

który tam mieszka. Dodał, że jedna Pani zwracała się o możliwość zakupienia tej działki natomiast 

otrzymywała negatywną odpowiedź.  Zwrócił się aby gmina wystosowała pismo z prośbą do Pana 

który tą działkę ogrodził, aby ją wykupił, ponieważ jest to działka gminna a znajduje się tak jakby 

na terenie tego Pana.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR IV/30/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA NABYCIE NIERUCHOMOŚCI 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (11) Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław 

Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, 

Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin, Tomasz Wolan 

m) Mieczysław Nalepa Kierownik Referatu SK przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały RM 

w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie 

Mieszkaniowej. Poinformował, że zgodnie z ustawą z dnia 26 października 1995 r. o społecznych 

formach rozwoju mieszkalnictwa Minister właściwy do spraw rozwoju regionalnego udziela 

gminie wsparcia ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa. Wsparcia udziela 

się gminie na zatwierdzony przez radę gminy w drodze uchwały wniosek burmistrza. Wysokość 

wsparcia nie może przekroczyć 10% wartości kosztów przedsięwzięcia. Stąd wnioskowane 

wsparcie wynosi 10 594 765,26 zł. Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji 

Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji radny Dariusz Róg poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały 

nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR IV/31/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE ZATWIERDZENIA WNIOSKU O WSPARCIE ZE ŚRODKÓW 

RZĄDOWEGO FUNDUSZU ROZWOJU MIESZKALNICTWA NA SFINANSOWANIE 

OBJĘCIA UDZIAŁÓW W ISTNIEJĄCEJ SPOŁECZNEJ INICJATYWIE 

MIESZKANIOWEJ 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (11) Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław 

Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, 

Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin, Tomasz Wolan 
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n) Mieczysław Nalepa Kierownik Referatu SK przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały RM 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego. 

Poinformował, że najemca lokalu użytkowego wskazanego w projekcie uchwały zwrócił się  

z wnioskiem o wyrażenie zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu zlokalizowanego w budynku 

nr 8 przy ulicy Krasickiego w Nowej Dębie, na potrzeby kontynuacji prowadzonej działalności 

gospodarczej, tj. zakładu szewskiego. Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji 

Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący 

komisji radny Damian Wolan poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. W dyskusji głos zabrał radny Wojciech Kasica, który zwrócił się z pytaniem czy w takich 

lokalach użytkowych występują jakieś zadłużenia. W odpowiedzi burmistrz wyjaśnił, że w trakcie 

najmu zdążają się sytuacje w których występują zadłużenia ale w momencie kiedy ma nastąpić 

podpisanie  kolejnej umowy po uzyskaniu zgody rady, musi być uregulowany stan finansowy przez 

potencjalnego najemcę.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR IV/32/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE KOLEJNEJ UMOWY NAJMU 

LOKALU UŻYTKOWEGO 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne 

ZA (11) Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław 

Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, 

Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin, Tomasz Wolan 

Ad.9. Zapytania i wnioski mieszkańców. 

W punkcie zapytania i wnioski mieszkańców nikt nie zabrał głosu. 

Ad.10. Wolne wnioski i informacje. 

Głos zabrali: 

- Radny Stanisław Skimina odczytał przygotowane oświadczenie w sprawie lokalizacji instalacji 

termicznego przetwarzania odpadów pn. „Energia dla Tarnobrzega”, zlokalizowanego na 

działkach ewid. Nr 957/63, 957/75, 957/76, 957/104, 957/105,957/106 i 957/109 w obrębie  

11 Machów przy ul. Chmielowskiej w Tarnobrzegu, w którym radni wyrażają akceptację dla 

działań podejmowanych przez mieszkańców sołectwa Chmielów, gmina Nowa Dęba, 

sprzeciwiających się lokalizacji w/w przedsięwzięcia na wskazanym terenie.  Dodał, że austriacka 

firma FCC Environment wystąpiła do Prezydenta Tarnobrzega o wydanie decyzji  

o środowiskowych uwarunkowaniach dla budowy spalarni odpadów na działkach w obrębie 

Machowa, w odległości zaledwie ok. 800 metrów od zabudowań mieszkalnych Chmielowa.  

Nadmienił, iż w kwietniu 2022 r. 950 mieszkańców Chmielowa podpisało petycję do Prezydenta 

Tarnobrzega z prośbą o wydanie odmownej decyzji dla planowanej budowy spalarni odpadów. 

Mieszkańcy Chmielowa proszą Radę Miejską oraz Burmistrza Miasta i Gminy  Nowa Dęba 

o poparcie ich stanowiska.  

- Radny Marian Tomczyk zwrócił się do burmistrza z prośbą o przeanalizowanie możliwości 

dofinansowania przez okres wakacyjny przewozów pasażerskich na trasie Cygany-Tarnobrzeg. 

Ponieważ, przewoźnik obsługujący tą linie w związku z nierentownością tego przejazdu zamierza 
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zawiesić swoją działalność na okres wakacji. W związku z tym mieszkańcy pozostają bez 

możliwości dostępu przewozowego do Tarnobrzega czy też do Nowej Dęby. Następnie 

poinformował, że na ul. Szerokiej w Cyganach przy posesji 218 znajduje się hydrant, który jest nie 

czynny i praktycznie zaczyna się rozlatywać. Zaznaczył, że byłoby wskazane, aby hydrant został 

wymieniony, gdyż będzie on służył strażakom. Radny zwrócił się, iż w związku z wycofaniem na 

ostatniej sesji projektu uchwały dot. planu modernizacji urządzeń wodnokanalizacyjnych  

i wnioskiem radnych o przedłużenie kalkulacji, prosi, aby radni wcześniej otrzymali wnioskowane 

kalkulacje, aby mogli w zaciszu domowym spokojnie przeanalizować i zapoznać się z treścią 

przedstawionych kalkulacji.  

- Radny Wojciech Kasica poruszył temat naprawy boiska, siatki, tablicy na placu zabaw „Koziołku 

Matołku” oraz zwrócił się z prośbą o postawienie znaku z pierwszeństwem przejazdu na  

ul. Smugowej jak dojeżdża się do ul. Strażackiej od ul. Podleśnej 

- Radny Damian Wolan poinformował radnych o naprawie przejazdu kolejowego od strony mogił 

w Chmielowie, który miał być wyremontowany do końca 2023 r., natomiast zostanie przesunięty 

w czasie. Poinformował, że odbył rozmowę z zawiadowcą do spraw drogowych i został 

sporządzony protokół awaryjny; następnie przedstawił treść protokołu. 

- Radny Stanisław Skimina zwrócił się z pytaniem, kiedy należy się spodziewać ogłoszenia terminu 

naboru wniosków na budowę ścieżek rowerowych w ramach programów czy rządowych, czy 

unijnych. Następnie podniósł kwestię przyspieszenia przygotowania wniosków na prace 

konserwatorskie kościołów w Chmielowie i Tarnowskiej Woli, aby nie utracić przyznanej dotacji. 

Następnie poinformował, że w sierpniu 2023 r. z udziałem burmistrza oraz prezesa PGKiM 

ustalono miejsca naprawy nawierzchni asfaltowej na ul. Kolnica w Chmielowie to wszystko uległo 

przesunięciu w czasie i czy jest szansa, aby to było zrealizowane w bieżącym roku.  

- Burmistrz Wiesław Ordon odpowiedział, że większość uwag, które zostały zgłoszone zostaną 

przeglądnięte i zostanie sprawdzone czy gmina posiada projekt organizacji ruchu np. na 

postawienie nowych znaków. Poinformował, że nie posiada wiedzy co do informacji na temat 

ścieżek rowerowych; w kwestii remontu ulicy Kolnica poinformował, że nie posiada wiedzy czy 

PGKiM jest wstanie na dzień dzisiejszy zrealizować to zadanie pomimo zapewnień prezesa. 

Następnie poinformował, że co do kwestii przewozów z Cyganów do Tarnobrzega to odbyło się 

spotkanie z przewoźnikiem, który już miesiąc wcześniej wystąpił do starostwa o zawieszenie 

działalności na trasie Cygany- Chmielów-Tarnobrzeg ze względu na to, że w okresie wakacyjnym 

ilość pasażerów korzystających z przewozów jest znikoma i uznał, że jest to niezasadne. 

Poinformował, że rozmawiał z przewoźnikiem na powyższy temat, zaznaczył, że gmina musi 

przeanalizować racjonalność wydatkowania środków publicznych.  

Ad.11. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że sprawozdanie burmistrza obejmujące okres od  

23 maja do 21 czerwca 2024 r. było zamieszczone na eSesji, celem wcześniejszego zapoznania się.  

Następnie zwróciła się do radnych o zadawanie pytań w związku z informacją.  

Pytań nie było. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Ad.12. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że w okresie między sesjami nie wpłynęła żadna  

interpelacja. Burmistrz Wiesław Ordon podziękował radnym za pozytywną ocenę realizacji 

budżetu, złożył podziękowania za pracę przy budżecie za cały rok Skarbnik Magdalenie Skurze 

jak i pracownikom wydziałów finansowych zarówno w Urzędzie Miasta jak i w jednostkach 

organizacyjnych oraz wszystkim tym którzy realizują budżet, bo to składowa pracy wszystkich 

pracowników gminy za 2023 r.  
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Ad.13. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia, Przewodnicząca Rady Beata Kosior, podziękowała 

wszystkim za udział w obradach, po czym ogłosiła zamknięcie III sesji Rady Miejskiej w Nowej 

Dębie IX kadencji. 

 

 

 

 

 

Przewodnicząca Rady 

       Beata Kosior 
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